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پخش »ساختمان 
 پزشکان« 

از شبکه نسیم
مجموعه طنز »ساختمان 
پزشــکان« بــه کارگردانی 
ســروش صحت هر شــب 
ســاعت ۲۲ روی آنتن شبکه 
نســیم مــی رود. ســریال 
»ســاختمان پزشــکان« با 
نگاهی انتقادی به موضوعات 
جامعــه، تــلاش می کند با 
خانوادگی  زندگــی  نمایش 
و کاری یک روانپزشــک به 
واکاوی عــادات و رفتارهای 

اجتماعی مردم بپردازد.

کتاب آقای 
سیاستمدار ۲۰۰ هزار 

نسخه فروخت
نیکلا  نوشته  »احساسات« 
رئیس جمهوری  ســارکوزی، 
اسبق فرانسه تنها در سه هفته 
نزدیک به ۲۰۰ هزار نســخه 
فروخت و رکورد تازه ای در بازار 
کتاب به نام خــود ثبت کرد. 
ســارکوزی در کتابش درباره 
سسیلیا همسر دوم خود و کارلا 
برونی )نوازنده و خوانند( همسر 
ســومش که بخش مهمی از 

زندگی اوست، نوشته است.

پرسپولیس هم 
از برانکو شکایت 

می کند
باشــگاه پرســپولیس در 
واکنــش به شــکایت برانکو 
ایوانکوویچ و دســتیارانش از 
این باشگاه  به زودی از آنها به 

فیفا شکایت خواهد کرد.

تجمع دوباره جلوی 
باشگاه استقلال

هــواداران تیــم فوتبــال 
استقلال که از شرایط تیم شان 
ناراحت هستند و اعتقاد دارند 
مسئولان باشــگاه موفق به 
تمدیــد قــرارداد بازیکنان 
نشده اند، مقابل باشگاه تجمع 
کردند و علیه فتحی شعار سر 

دادند.

 

مارک ویلموتس که طی روزهای گذشته از هیچ اقدامی برای انجام صله رحم با اهالی فوتبال و تقدیر و 
تشکر از آنها فروگذار نکرده، در آخرین اقدامش با انتشار پیامی خطاب به سرمربیان تیم هایی که بازیکن 
یا بازیکنانی از باشگاه هایشــان در اردوی اخیر تیم ملی قرار داشت، از همراهی آنها تقدیر کرد. او نوشت: 
»همکار عزیزم؛ از این که با توجه به برنامه ریزی صورت گرفته توسط فدراسیون فوتبال، فرصت همراهی 
نماینده شایسته و سختکوش آن باشــگاه با تیم ملی فوتبال ایران در مینی کمپ ماه جولای را دادید، 

صمیمانه سپاسگزارم. با آرزوی بهترین ها در طول فصل آتی.«

 ویلموتس
هرروز 

مهربان تر از 
دیروز

عکس نوشت

رونمایی از دوران پیری ستاره های فوتبال!

شهروند| یکی، دو روزی است چالش پیری که در اینستاگرام به راه افتاده نزد 
فوتبالیست ها بسیار محبوب شده است. بسیاری از افراد عکس هایی از ستاره های 
فوتبال را با استفاده از نرم افزار  فیس آپ تبدیل و در فضای مجازی منتشر کردند 
که این مسأله بسیار مورد توجه فوتبالیست ها قرار گرفته و بسیاری از آنها عکس  
پیرشده شان را در صفحه خود به اشتراک گذاشتند. این چالش از سوی برخی به 
ستاره های خارجی نیز کشیده شد و لحظات شادی را برای فوتبالدوستان ایجاد کرد. 

در ادامه تعدادی از عکس هایی که در این خصوص منتشر شده را ببینید:  

تیتربازی

نظرسنجی قابل تأمل درباره ورود زنان به ورزشگاه ها

 مردم رأی دادند
 فوتبال تعلیق شود!

شهروند| بحث پیرامون تعلیق فوتبال ایران به 
خاطر عدم ورود زنان به ورزشگاه ها این روزها خیلی 
جدی تــر از قبل مطرح می شــود و حتی به گفته 
مسئولان فدراسیون آنها را هم نگران کرده است. با 
این که چند باری در یکی، دو ســال اخیر ورود زنان 
به استادیوم های فوتبال تســت شده و این حضور 
آزمایشــی موفقیت آمیز و بدون مشــکل بوده، اما 
همچنان موانعی بر سر حل وفصل این موضوع به 

صورت کلی وجود دارد.
فدراســیون فوتبال عصر دوشنبه چند ساعتی 
بــه خاطر حذف شــدن نام ایــران از روی ســایت 
کنفدراسیون فوتبال آسیا شوکه بود، اما این مسأله 
خیلی زود رفع شد تا فعلا همه چیز به حالت عادی 
برگردد. تا 2، 3 ماه دیگر که نخستین بازی تیم ملی 
در مرحلــه مقدماتی جام جهانی در تهــران برگزار 
می شود، فدراســیون این فرصت را دارد به خواسته 

فیفا جامه عمل بپوشاند. 
جالب این کــه بعــد از اتفاقات اخیــر برخی از 
کانال های پرمخاطب تلگرامی اقدام به نظرسنجی 
کردند. آنها پرســیده بودند: »آیا با تعلیق احتمالی 
فوتبال ایران تا زمان حل شــدن مشکل ورود زنان به 
استادیوم موافق هستید؟« نتیجه این نظرسنجی ها 
شاید باورنکردنی بود، بیش از 80 از مردم اعلام کرده 
بودند با تعلیق فوتبال ایران در این شــرایط موافق 

هستند!
بدون شــک مطالبــه عمومــی ورود زنــان به 
ورزشگاه های فوتبال باعث شده تا مردم رأی به چنین 
گزینه ای بدهند و حتی راضی به تعلیق فوتبال ملی 

باشند تا این بحث حل وفصل شود. 
باید دید طی ماه های آینده فدراسیون فوتبال به 
کمک وزارت ورزش و نهادهای دیگر این  مجوز حضور 
زنان در ورزشــگاه ها را دریافت کنند یا خیر. البته به 
گفته خود مســئولان فدراسیون هم این اتفاق نیاز 
به زیرســاخت هایی در برخی از استادیوم ها دارد که 
باید خیلی زود فراهم شــود. با این اوضاع و احوال به 
نظر می رسد تعلیق از آن چه که حس می کنیم، به 
فوتبال ایران نزدیک تر است و بعید نیست خاطرات 

تلخ 13 سال قبل بار دیگر تکرار شود. 
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گابریل کالدرون سرانجام نام سروش رفیعی و شایان مصلح 
را در لیست مازاد پرسپولیس قرار داد تا لیست تیم برای عقد 
قرارداد با وحید امیری و جذب یک مهاجم خالی شــود. این 
دو بازیکن درشــرایطی از پرســپولیس کنار گذاشته شدند 
که صحبت هایی درباره خروج نام حســین ماهینی از لیست 
شنیده شده بود. با این وجود ببینید هواداران پرسپولیس به 

این تصمیم جنجالی سرمربی تیمشان چه واکنشی داشتند:  
با توجه به فعالیت شدید حسین ماهینی تو فضای مجازی، 

اگر اون رو می ذاشتن مدیر رسانه ای پرسپولیس، همزمان مشکل دو پست کلیدی این تیم حل می شد.
   پیشرفت کنید، ستاره بشید، بدرخشید، ثابت کنید کالدرون اشتباه کرد خطتون زد، دلشو به دست بیارید 

برگردید. تا روزی که برگردید ما از پرسپولیس و کالدرون حمایت می کنیم.
   سروش_رفیعی از نظر اخلاقی جزو 3نفر اول فوتبال ایران هست اما از نظر فنی خیلی وقت بود اون بازیکن 

سابق نبود. کاملا به  کالدرون حق میدم، چون مسئول خوبی و بدی این تصمیم خودش هست.
   برای این که بفهمیم چرا کالدرون  سروش رفیعی را کنار گذاشت، مصاحبه چند سال قبل او را مرور کنیم: 
»از بازیکنانی که به فکر نمایش فردی هستند، خوشــم نمی آید، لیما مدام همه را دریبل می کرد به او گفتم 

ساده تر بازی کن. دریبل زدن مال تو است نه برای تیم! ممکن است در ضدحمله گل بخوریم.«
   شایان مصلح اگر خودش هم سرمربی پرسپولیس بود،  خودش رو خط می زد!

   کنارگذاشتن سروش و نگه داشتن ماهینی و ربیع خواه فقط با منطق کالدرون سازگار است.
   الان وقتیه که باید همه از تصمیم سرمربی حمایت کنیم. 

   بررسی عملکرد سروش رفیعی و شایان مصلح تو فصل گذشته نشون میده که واقعا هم کالدرون خیلی 
خوب شرایط بازیکنای پرسپولیس رو شناخته و درست تصمیم گرفته.

اعلام آزادی محسن افشانی در 24ساعت گذشته یکی از پرواکنش ترین مطالب فضای مجازی بود که 
انتقادهایی را نیز موجب شد.

اما وقتی سخنگوی قوه قضائیه اعلام کرد که محسن افشانی آزاد نشده، بلکه به دلیل داشتن پرونده 
محکومیت درحال گذراندن دوران حبس خود اســت؛ عکس العمل ها و واکنش های کاربران فضای 

مجازی وارد مرحله دیگری شد.
دیروز در نشست رسانه ای غلامحسین اسماعیلی، ســخنگوی قوه قضائیه در پاسخ به سوالی درباره 
این که آیا محسن افشانی آزاد است، گفت: »چه کسی گفته است محسن افشانی آزاد است؟ ایشان غیر 
از پرونده اخیرشان پرونده سابق محکومیت حبس دارند و درحال تحمل حبس هستند.«. موضوعی 
که باعث شد سایت ها و رسانه های پرشماری به این خبر بپردازند: »توضیحات دادستانی تهران درباره 
آخرین وضع پرونده محسن افشانی. افشانی در دادسرا دو پرونده دارد؛ یکی از پرونده های وی در دادسرای 
فرهنگ و رسانه و دیگری در دادسرای امنیت مفتوح است. هر دو دادسرا آزادی افشانی را تکذیب کردند. 

وی هم اکنون در زندان بزرگ تهران به سر می برد«.
تایید این خبر واکنش های کاربران عادی را هم موجب شــد و در کوتاه زمانی فضای توییتر پر شد از 
پست هایی با این مضمون:   »محسن افشانی که شایعه  شده بود با قبول وثیقه آزاد شده است، همچنان 
زندانی است.  ای جان« یا: »یعنی محسن افشانی الان تو زندان داره چه کار میکنه؟؟« یا: »میگن تو زندان، 
غیر از سیگار و غذا و چیزای معمولِ دیگه سرِ هم بندشدن با محسن افشانی هم دعواس تا بشینن پای 

خالی بندی های این به اصطلاح بازیگر«!
بعضی هم به خود افشانی گیر داده بودند: »آخرین فیلمی که این یارو بازی کرده، اسمش چیه؟ البته به 

جز شامورتی بازی هاشون تو اینستاگرام«.
کاربری هم به ریشه شناسی محسن افشانی بودن پرداخته بود که توییتش بارها و بارها پسندیده شد: 
»در فیلمی از گاس ون سنت داستان زنی روایت می شه که حاضر است برای شهرت هرکاری بکند، حتی 
کشتن شوهرش. حکایت کسانی که عشق دیده شدن دارند. مثل کسانی که هم در حرم عکس می گیرند 
هم در اســتخر. گاهی هم هفت تیر یا چاقو می کشــند. معمولا به این  جور افراد می گویند: سلبریتی 

دوزاری«.
محسن افشانی البته حامیانی هم داشت: »درسته حرکت محسن افشانی غلط بود، ولی با یه کلیپ باید 

بره زندان فشافویه، بعد بعضی ها راست راست برن تهرانگردی؟!!«.

# محسن_افشانی#زندان
#  شایان_مصلح #سروش_رفیعی # پرسپولیس
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هر کسی که در خانه شما 
حضور دارد باید بداند هنگام 
وقوع زلزله چه اقدامی انجام 

دهد حتی اگر شما موقع وقوع 
حادثه آنجا نباشید.
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خیلی از ما با نینــوا زندگی کردیم و 
آن را خوب می شناسیم، اما نمی دانیم 
که چه پروســه ســختی را طی کرده 
اســت. حــالا حســین علیــزاده در 
گفت وگویی ویدیویی با ســیدعباس 
سجادی، شاعر و پژوهشگر موسیقی، 
از ماجرای ساخته شــدن این اثر مهم 
موســیقی ایرانی گفته است؛ اثری که 
ابتدا قرار بود با مثنوی امیر هوشــنگ 

ابتهاج همراه شود: »یک بار ســایه )امیر هوشنگ ابتهاج؛ شاعر 
معاصر( گفت من دارم یک مثنوی می ســازم، گفتم چه خوب، 
بیا به همدیگر یک تعهدی بدهیم. خیلی جســارت بود که من 
به سایه این را بگویم. اصلا هم اندازه و هم قد نبودیم. گفتم شما 
تا وقتی که مثنوی ات را می ســازی، من هم این قطعه ام را تمام 
می کنم و وقتی تمام شــد می گذاریمش موسیقی متن مثنوی 
شما. گفت خیلی خوب است و قبول. و واقعا این ذوق و شوق در 
هر دوی ما به وجود آمد. من تا آن موقع عادت کرده و یاد گرفته 
بودم که نجوای درونی ام را در دســتگاه نوا زمزمه کنم. نوشتن 
و ســاختن نینوا چیزی نزدیک ۶-5 ماه طول کشید که البته به 

موازاتش کارهای دیگری را هم انجام 
می دادم. در هر صــورت این کار ضبط 
شــد. یک روز صبح میکس های آخر 
را با ایرج حقیقی انجــام دادیم و بلند 
شــدیم رفتیم خیابان کوشک، منزل 
سایه. ســایه بی تاب ســیگار دستش 
بود که بیایید ببینم کار چطور شــده. 
اولین شــنونده درست وحســابی این 
قطعه، سایه بود. این را گذاشت داخل 
دســتگاهش و پخش کرد. من با خود گفتم کــه واقعا این را تو 
ساختی، یواشــکی در دلم به خودم گفتم: آفرین، آفرین. سایه 
هم سیگار پشت سیگار. یک سکوتی کرد. سکوتش لازم بود. بعد 
از مدتی سری تکان داد و گفت حیف نیست این بیاید زیر شعر 
من. این همه چیز دارد. باید خودش مســتقل باشــد. آن موقع 
که این حرف را زد ســال ۶2 بود، من 32 سالم بود. یک بزرگی 
جلوی من نشســته بود و می گفت کار تو حیف است بیاید زیر 
کلام من. این باید خودش منتشــر شــود. در هر صورت قرار بر 
همین می شــود. ولی هر دو موفق بودیم در آن قرار. چون سایه 

مثنوی اش را تمام کرد، من هم نینوایم را.« 

شهروند| حالا تنهــا 15 روز تا زمان از 
پیش تعیین شده برای شروع لیگ نوزدهم 
باقی مانده، اما هنوز خبــری از برگزاری 
قرعه کشی نیست و سازمان لیگ هم تاریخ 
دقیقی برای برگزاری این مراسم و حتی 
شروع لیگ مشخص نکرده است! دیروز بار 
دیگر سازمان لیگ اطلاعیه ای درباره لیگ 
نوزدهم روی سایت خود منتشر کرد که 
در بخشی از آن آمده است: »در تعدادی از 

ورزشگاه ها سرعت پیشرفت فرآیند مربوطه شکل مطلوبی داشته است، 
اما برخی ورزشگاه ها براساس آخرین گزارش ها و بازدیدهای صورت 
گرفته، همچنان حائز الزامات مدنظر نیستند. در صورتی که الزامات 
مدنظر میزبانی مسابقات در آن دسته از ورزشگاه هایی که الزامات در 
آنها اعمال نشده، مهیا نشده باشد، این ورزشگاه ها نمی توانند میزبان 
مسابقات باشند و بازی هایشان تا اطلاع ثانوی در استان های همجوار 
و پشت درهای بســته برگزار خواهد شد.« درواقع سازمان لیگ با این 
اطلاعیه روی موضع خود تاکید کــرده، اگرچه در پایان این اطلاعیه 
نشانه هایی از برگزاری لیگ در آینده ای نزدیک دیده می شود: »سازمان 
لیگ فوتبال آمادگی لازم جهت برگزاری فصل جدید لیگ برتر را در 

صورت اعمال الزامات تفصیلی ذکرشده 
دارد.« با این وضع شاید به  زودی سازمان 
لیگ تصمیم رســمی خود را درباره زمان 
شروع لیگ اعلام کند و فقط باشگاه هایی 
که ورزشگاه شان آماده نیست را از میزبانی 
محــروم کند. البتــه در روزهــای اخیر 
نامه هایی هم برای باشگاه های لیگ برتری 
ارسال شــده که تعویق حداقل 10 روزه 
لیگ را تایید می کند. ســازمان لیگ قبلا 
10 مرداد را به عنوان زمان شــروع لیگ نوزدهم انتخاب کرده بود، اما 
با این شرایط در بهترین حالت مسابقات از 20 مرداد آغاز می شود. نکته 
اینجاست که این بلاتکلیفی صدای اعتراض سرمربیان لیگ برتری را 
بلند کرده، چون آنها نمی توانند برای دوره های بدنسازی و تمرینی و 
حتی بازی های تدارکاتی خود برنامه دقیقی داشــته باشند. حسین 
فرکی، سرمربی پیکان در همین رابطه می گوید: »این مسأله نه تنها 
برای تیم ما بلکه برای همه تیم ها سردرگمی به وجود آورده است و تا 
این لحظه کسی نمی داند که لیگ چه زمانی آغاز خواهد شد. پیش از 
این صحبت از شروع لیگ در 10 مرداد بود، اما الان از 20مرداد صحبت 

می شود.«

اثری که باعث حیرت امیر هوشنگ ابتهاج شد
قول و قرار حسین علیزاده و سایه بر سر نینوا

صدای مربیان درآمد؛ همه سردرگم شدند!
چهمعمای لیگ نوزدهم حل شدنی نیست؟

دری

اتفاق


